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Mestský FC Spartak Bánovce nad Bebravou o.z., ul. J. Kačku 398/22, Bánovce nad Bebravou 

 

 

     Správa o činnosti Správnej rady MFC Spartak za rok 2024 
      (Písomný materiál predložený na zasadnutie VČS MFC Spartak dňa 21.2.2025)  

 

     Správna rada klubu MFC Spartak Bánovce n/B (ďalej len SPR), bola zvolená v zmysle 

stanov klubu na Mimoriadnej členskej schôdzi  dňa 21.7. 2023 v zložení:  

 

Prezident klubu       : Mgr. Miloš      Šagát,  

Viceprezident klubu: Ing.  Stanislav Mikloš 

Členovia                  : Pavol Kováč, Terézia Chromíková, Pavol Piešťansky, Ing. Martin  

                                   Lastovica a Branislav Gajdoš 

 

     Na VČS dňa 23.2. 2024, bol doplnený do Správnej rady ďalší člen a to  Ing. Peter Morávek. 

K dátum 31.12. 2024 sa vzdal činnosti v Správnej rade na vlastnú žiadosť Branislav Gajdoš.  

Funkciu zapisovateľa  vykonával od 21.7.2023 Tajomník klubu Mgr. Milan Kráľ.  

 

      Správna rada  sa v roku 2024 riadila „Plánom a harmonogramom činnosti“ a stretávala sa 

minimálne  2x mesačne od 15.1. do 23.11. 2024 (v danom roku to bolo 18 krát). Z uvedených 

zasadnutí je spravovaný písomný záznam.  Účasť na jednotlivých zasadnutiach bola cca.80% 

(vid. prezenčná listina).  Neúčasť členov SPR bola vždy ospravedlnená. Na uvedených 

zasadnutiach sa preberali všetky dôležité činnosti klubu. Hlavne sa jednalo o  finančné 

náležitosti, technicko-administratívne, organizačné náležitosti atd.  

 Z jednotlivých problémových okruhov je nutné spomenúť:  

 Spracovanie administratívnych činností t.j. účtovníctva , finančnej správy, zúčtovanie 

dotácie na mesto VZN 53 za rok 2023 a  2024 a podanie nových žiadosti o transfer na 

rok 2025 atd. 

 

 Spracovanie administratívnej činnosti pre ObFZ Prievidza, ZsFZ Nitra a SFZ (transfery 

hráčov, rozhodcovia, termíny zápasov, návrh oceňovania hráčov, sponzorské zmluvy-

ZSE atd., odvolania disciplinárka (museli sme riešiť len jeden incident U19 MFC-PD) 

atd. 
 

 Účasť na poradách a  konferenciách poriadaných FAKT, ObFZ, ZsFZ.mesto BN atd. 

Prezident klubu sa zúčastňoval jednotlivých pracovných stretnutí o ktorých následne 

informoval členov SPR.   

 

 

 Príprava a realizácia VČS 23.2. 2024  (doriešenie doplnenia STANOV až 10.júl 2024). 
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 Príprava a realizácia veľkých športových akcii, ako boli Seminár trénerov,  Športový 

deň (spojený s predajom zabíjačkových špecialít), Turnaj prípraviek FATK,  Memoriál 

Ľ. Ježa, Futbalový KEMP, ŠD - Pivný október fest atd. 
 

 Spracovanie rozpočtu klubu, Obsadenosť a  odmeňovanie trénerov, vypracovanie 

Harmonogramu činnosti a Plánu hlavných úloh,  
 

 Hľadanie nových možnosti navýšenia príjmovej časti t.j. dôsledná kontrola výberu 

členského 20€, získala sa dotácia zo ZSE, Slovak Sport BA, 2%, sponzorských darov 

Firmy ktoré nám pomohli nie len finančne, ale aj materiálne sú zverejnené na web. 

stránke klubu.  
 

 Spracovanie Zmlúv o dobrovoľníckej činnosti pre trénerov a THP klubu atd. 
 

 Doriešenie zmluvných vzťahov a zladenie časového harmonogramu resp. tréningového 

procesu s GFC  
 

 Zabezpečenie seminárov trénerov,  prípravných zápasov na VUT, turnajov hlavne 

prípraviek a koordinácia tréningového procesu a majstrovských futbalových súťaží 

všetkých mužstiev v priebehu celého súťažného roka 
 

 Riešenie nájomné vzťahu s rodinou Sagalovou (prenájom ročne 2083€), ktorej bolo 

potrebné doplatiť zameškanú zmluvnú sumu (vid. finančná správa), nakoľko hrozila 

súdna žaloba. Riešenie daného problému s advokátom mesta V.Šípkom resp. AK  

P.Trnkom.  
 

 Zabezpečenie prechod a prevodu hnuteľného a nehnuteľného majetku na Správu 

majetku mesta od 1.1. 2024 a tým spojenú inventarizáciu majetku, ako aj zabezpečenie 

chodu celého klubu (prevod nájomných zmlúv ZSE, Byttherm, ZsVaK atd.) doriešenie 

pranie dresov, údržbu hlavného ihriska, opravy vretenovej kosačky p. Brunovský, 

inventarizácia za FK Spartak (p. Miroslav Barinka) atd.,  
 

 Zabezpečenie presťahovania skladu a uvoľnenia šatní pre GFC (presun do  

novovytvorených priestorov skladu a šatní).  
 

     Touto cestou je potrebné všetkým členom poďakovať za odvedenú prácu v Správnej rade klubu MFC 

Spartak, pretože túto prácu vykonávala bezodplatne a zodpovedne.   

Spracoval: Prezident klubu MFC Spartak  

                            Mgr. Miloš Šagát 


